
desenvolupar,Ia meva fein a"

"Estic molt agraÏt al sector
porcí lleidatà, cabdal Per a
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LORENZO FRAILE I Escollit Veterinari de lAny 2016
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Fraile (Saragossa, 19691

és doctor en Farmacole
gia i actualment exerceix
de prolessor agregat de

la Udt en les especiali-
tats d'epidemiologia i far-
macologia. Amb un curi-
culum impressionant,
que l'ha portat a ser ex-
pert europeu de I'EMA,
Fnile atdbueix els seus

mèrits a fa co¡stància, els

bons companys de viage

i a sentir "passió Per la
sern feina". Recentment,
va rebre el Premi de llr-
tÍcle lêcnic Agnri a la Fira

de Sant Miquel:

Es va dodora¡ en veteri'
nùria ei7996.
I de seguida vaig tenir la

sort de treballar a l'em-

presa lleidatana Picber, on vaig poder combinar,

de manera profitosa, els meus coneixements

pràctics iteòr¡c, sóc especialista en farmacologia,

allívaig poder aplicar els meus coneixements' Es-

tic agrait al senyor Bernaus la seva confiança.

Vo trebollor-hi fins el 2@4. . ,

Sí. Els investigadors som una espècie .uno mico

especiol(somriu) i com a clínic hi estava molt a

gust, però vaig tenir I'oportunitat de treballar en

assajos clínics per vacunes a CRESA, actualment

integrat a l'IRTA. Sempre, però, he viscut a Lleida.

És on hi ha les granges. La féina de despatx la feia

a Barcelona. Per això el meu deute amb el sector

porcí lleidatà és molt gran:
jo necessito els animals Per
treballar.
...fins a[2070.
A la UdL hi havia una vacant
per impartir un sèrie d'as-

signatures. Per a mi va ser

l'oportunitat de guanyar

qualitat de vida: tinc dos

fills, es començaven a fer
grans i jo no hi era gaire a

casa. Ara compatibilitzo la

docència amb la investiga-

ció, encara que a aquesta
'última puc dedicar me¡Ys

temps, òbviament.,Però
sóc dels poc professors uni-

versitaris que ha exercit, i

crec que això és bo.

Hø contínuat col'løhorant
ømbCRESA.

I paral'lelament, he pogut

continuar investigant, a

través del GSP (Grup de Sanejament Porcí), que

agrupa tots els productors, i del recolzament

constant de lajunta directiva i el seu gerent. Hem

portat a terme programes de control regional de

malalties, d'antibiòtics... es fa molt bona feina.

Què significa per o vostè øquest guardó?

Sento molt agraÏment a tothom que m'ha fet

confiança i aixího vaig expressar en el lliurament.

Mentre col'laborava al CRESA vaig ser, durant

tres anys, expert europeu d'avaluació a Londres,

per sitenia poca feina! Per això va venir Cristina

Muñoz, responsable de IAEMPS. Estic molt con-

tent...

Ara imparteixo classes a la

UdL; em resta temps per a la

investigació, però és bo que

els professors hàgim exercit


